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SLOVENSKÁ TECHNICKÁ UNIVERZITA V BRATISLAVE 

 
ZÁPIS č. 5/2024 

zo zasadnutia Kolégia rektora STU zo dňa 12.06.2024 

 
PRÍTOMNÍ:   Dr. h. c. prof. h. c. prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, prof. Ing. Ján Híveš, PhD., doc. Ing. Mikuláš Bittera, PhD., 

prof. Ing. arch. Ľubica Vitková, PhD., prof. Ing. Štefan Stanko, PhD., prof. Ing. Maximilián Strémy, PhD., JUDr. 
Janka Zajacová, PhD., prof. Ing. Miloš Čambál, CSc, prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., doc. Ing. arch. Branislav 
Puškár, PhD., prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD., prof. Ing. Stanislav Ďuriš, PhD., prof. Ing. Stanislav Unčík, PhD., 
prof. Ing. Ivan Kotuliak, PhD., prof. Ing. arch. Maroš Finka, PhD., doc. Ing. Anna Ujhelyiová, PhD., Bc. Filip 
Kušnír  

 
TRVALE PRIZVANÍ:    Ing. Martina Reháková, PhD., Ing. Juraj Rybanský – ospravedlnený; prof. Ing. Pavol Horváth, CSc. – v zast.  
    Ing. Mariana Ďurkoviča 
 
PROGRAM:   

 
1. Otvorenie 
2. Návrh na založenie inej právnickej osoby (Slovenské centrum pre polovodiče) 
3. Návrh na zriadenie fakulty STU Fakulta plánovania a ekonomiky Slovenskej technickej univerzity v Bratislave  
4. Návrh Smernice rektora  - Pravidlá poskytovania finančného príspevku zamestnancom STU v Bratislave na kurz anglického jazyka 
5. Harmonogram rokovaní na akademický rok 2024/2025 
6. Výročná správa o hospodárení STU za rok 2023  
7. Letná univerzita pre stredoškolákov 2024  
8. Účasť STU na veľtrhoch Gaudeamus v roku 2024 
9. Projekt EULiST   
10. Informácia k VER 2026 – prezentácia 
11. Rôzne 

 
K BODU 1:  Otvorenie 
 
Rokovanie kolégia otvoril rektor. Privítal členov Kolégia rektora a prizvaných hostí a súčasne informoval o programe 5. zasadnutia Kolégia 
rektora STU. Vyzval prítomných, pokiaľ majú k programu pozmeňujúce návrhy, resp. pripomienky, aby ich predložili na schválenie. K programu 
zasadnutia nebola vznesená žiadna pripomienka. Rektor týmto považoval grémium za otvorené. 
 
UZNESENIE: 5.1/2024-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s programom 5. zasadnutia Kolégia rektora STU. 
 
K BODU 2:  Návrh na založenie inej právnickej osoby (Slovenské centrum pre polovodiče)   
 
Materiál uviedol prorektor Strémy.  Vo svojom úvodnom slove v krátkosti predovšetkým po formálnej stránke oboznámil prítomných o návrhu 
na založenie Slovenského centra pre polovodiče. Následne požiadal prizvaného doc. Ing. Martina Donovala, PhD. (FEI – Stredisko pre projekty 
a spoluprácu s praxou), o bližšie  ozrejmenie významu predmetného projektu. Doc. Donoval konštatoval, že FEI nie je len o informatike, ako 
vyplýva z jej názvu, ale základom elektrotechniky sú aj polovodiče. V roku 2023 bol v rámci EÚ prijatý  Európsky zákon o čipoch, ktorý má 
podporiť inovácie a výrobu. Predmetný zákon počíta v najbližších rokoch s investovaním enormného objemu finančných prostriedkov(hovorí sa 
o desiatkach mld.) na podporu rastu čipového priemyslu v rámci Európy. Cieľom našej univerzity je, aby sa Slovensko stalo jeho súčasťou, spolu 
s dominantnými štátmi ako sú napr. Nemecko, Francúzsko alebo Holandsko. Z tohto dôvodu je snahou FEI založiť za spoluúčasti MŠVVaM SR, 
MH SR spolu s Elektrotechnickým ústavom SAV a Asociáciou priemyselných zväzov a dopravy (s dosahom na automobilový priemysel) 
predmetné záujmové združenie právnických osôb, ako základný kameň tvorby ekosystému rastu slovenských polovodičov. Doc. Donoval 
objasnil aj finančnú stránku projektu. Nepredpokladá sa, že STU bude musieť vložiť do projektu vlastné finančné prostriedky, naopak ZZPO 
bude vytvorené na to, aby ako jediný žiadateľ mohlo čerpať  európske finančné prostriedky. Zastrešovateľom financovania sú ŠF a európske 
fondy za podpory už menovaných ministerstiev. Ďalej upozornil na výhľadový zámer výroby elektromotorov v automobilovom priemysle, 
ktorým by sa plne nahradila v roku 2035 výroba bežných spaľovacích motorov a čím sa črtá veľká šanca pre samotné záujmové združenie – 
orientácia Slovenska na tzv. back – end moduly. Záverom zdôraznil, že založenie záujmového združenia je  vôľou všetkých spomínaných 
partnerov. 
 

UZNESENIE: 5.2/2024-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie prezentovaný materiál  Návrh na založenie inej právnickej osoby (Slovenské centrum pre polovodiče) 
bez pripomienok, čo rektor považuje za súhlas  členov KR STU na jeho založenie. 
 
K BODU 3:  Návrh na zriadenie fakulty STU Fakulta plánovania a ekonomiky Slovenskej technickej univerzity v Bratislave 
 
Rektor uviedol predmetný návrh. Informoval prítomných, že k návrhu prebieha diskusia vo všetkých relevantných grémiách približne od 
novembra minulého roku. Návrh na vytvorenie novej fakulty STU sa opätovne predkladá na jeho prerokovanie a súčasne krátko zhrnul históriu 
predošlých rokovaní. Rokovanie o návrhu na pôde Akademického senátu STU je v 1. čítaní, ako prví boli informatívne oboznámení s návrhom 
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členovia Správnej rady  STU.  Väčšina členov týchto grémií je názoru, že pre komplexnú informovanosť a rozhodnutie sa pre vyslovenie 
záväzného stanoviska je t.č. krátke obdobie a preto rektor navrhol, aby sa počkalo s návrhom na júnové zasadnutie AS STU s predpokladom, že 
definitívne sa o návrhu v AS STU bude rozhodovať až v novom AR. Záverom rektor konštatoval, že materiál bol niekoľko krát prerábaný 
a dospieva do kvality, že by jeho priechodnosť mohla byť dostatočná pri rozhodovaní v rámci jednotlivých grémií.  K zodpovedaniu prípadných 
ďalších otázok členov kolégia vyzval prítomného prof. Finku – povereného riadením Ústavu manažmentu STU, jedného z predkladateľov 
návrhu o slovo.  
 
UZNESENIE: 5.3/2024-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie prezentovaný materiál Návrh na zriadenie fakulty STU Fakulta plánovania a ekonomiky   Slovenskej 
technickej univerzity v Bratislave. Materiál bude rektorom opätovne predložený na prerokovanie relevantným grémiám. Súčasne rektor bude 
naďalej viesť rokovania aj s kvestorom (finančné otázky) a JUDr. Zajacovou, t.č. v zastúpení predsedu AS STU (právne otázky). V úplnom závere 
sa poďakoval prítomným za pokojnú a faktickú diskusiu k predloženému materiálu. 
 
 
K BODU 4:  Návrh Smernice rektora – Pravidlá poskytovania finančného príspevku zamestnancom STU v Bratislave na kurz 

anglického jazyka 
 
Rektor požiadal prorektora Híveša o úvodné slovo k predloženému materiálu. K zodpovedaniu prípadných doplňujúcich otázok  
prítomných bola prizvaná aj PhDr. Rešetová, ako jeho spoluautorka. 
Prorektor Híveš v krátkosti oboznámil členov grémia s pravidlami poskytnutia finančných prostriedkov pre zamestnancov STU na kurz AJ  
s dôrazom, že využitie poskytnutých FP vo výške max. 500€/žiadateľ je časovo obmedzené a to do 15.06.2025. Ďalej prítomných oboznámil  
s administratívnymi podmienkami čerpania FP – nutné podanie si žiadosti explicitne vyplnením formuláru zo strany záujemcu o príspevok 
(viď príloha materiálu). Smernica rektora po jej schválení bude zverejnená a formulár bude možné si stiahnúť v rámci AIS-u. Celková výška  
projektu predstavuje 19.000 €. Po predošlej vykonanej analýze sa bude jednať o 38 ľudí v rámci celej STU. 
Prorektor Híveš v úvode zodpovedal aj písomnú pripomienku dekana MTF – FP je možné realizovať iba pre externých lektorov AJ. Jedná sa  
o vonkajší projekt a lektor musí byť z externého prostredia – podmienka projektu. 
 
UZNESENIE: 5.4/2024-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo návrh smernice rektora Pravidlá poskytovania finančného príspevku zamestnancom STU v Bratislave na kurz  
anglického jazyka s pripomienkami a na základe prerozdelenia pridelenej čiastky projektu medzi fakulty, ktoré obratom zašle prorektor 
dekanom,  je potrebné predložiť prorektorovi pre vedu a výskum konkrétne osoby so záujmom o absolvovanie kurzu najneskôr do začiatku 
nového AR 2024/2025. 
 
K BODU 5:  Harmonogram rokovaní na akademický rok 2024/2025 
 
Materiál uviedol rektor. Zo strany členov kolégia neboli vznesené žiadne pripomienky k materiálu. Harmonogram bude rozposlaný všetkým 
členom KR STU. 
 
UZNESENIE: 5.5/2024-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo Harmonogram rokovaní na akademický rok 2024/2025 bez pripomienok čím vyslovila súhlas so znením 
harmonogramu. 
 
K BODU 6:  Výročná správa o hospodárení STU za rok 2023 
 
Materiál uviedol kvestor, ktorý úvodom s potešením skonštatoval, že k predloženému materiálu nebola vznesená žiadna písomná pripomienka.  
Hneď na úvod vysvetlil dôvod oneskoreného predloženia Výročnej správy o hospodárení STU za rok 2023, čo bolo spôsobené objektívnymi 
príčinami, následne odkladom termínu pre podanie daňového priznania a taktiež sa muselo počkať  na výsledky auditu (audit apríl 2024) 
a v neposlednej miere koncom mája boli zasielané tabuľky na odobrenie  ministerstvu. Výročná správa je predkladaná v štandardnej forme, jej 
súčasťou je Súvaha, Výkazy ziskov a strát a Správa nezávislého audítora z auditu k účtovnej závierke. Čo je najdôležitejšie je záver VS – 
Slovenská technická univerzita dosiahla v roku 2023 celkový zisk (po zdanení) viac než 2,5 mil, €. Po naplnený Rezervného fondu (40 % zo zisku 
podľa zákona) bude zisk rozdelený podľa priority. Kvestor oznámil jednu zmenu – čiastka vo výške 10 tis. € bola vyčlenená ako prídel do 
štipendijného fondu rektora. Dôvody pre  uskutočnenie zmeny zdôvodnil. Informoval tiež o vypracovaní prepracovaní tabuľky - príloha č.1 
(Rozdelenie hospodárskeho výsledku po zdanení roka 2023), ktorá bude členom kolégia odoslaná, ale pred jej zaslaním požiadal kvestor 
o súhlas k predmetnej tabuľke, nakoľko ju musí predložiť na zasadnutie AS STU, ktorý zasadá v popoludňajších hodinách. Dôvodom pre nové  
vypracovanie tabuľky príloha č.1 je, že rektorát ako jediný subjekt v rámci STU bol z viacerých dôvodov v záporných číslach (všetky tzv. nekryté 
odpisy  budov boli  napísané na rektorát – dlhodobá záležitosť riešenia problému či sa odpisy prevedú na fakulty). Z pohľadu kvestora to nie je 
celkom v poriadku, pretože aj rektorát má svoju  samostatnú hospodársku činnosť. A po zohľadnení ďalších faktorov  v tabuľke (ÚM STU a CAŠ 
v záporných číslach, Technik – malý zisk, CVT – pomerne vysoký hospodársky výsledok; ICV - zisk) sa rektorát dostáva do kladných čísiel, čím sa 
tiež podieľa na koncoročnom zisku STU. 
Zámerom je, aby časť tohto zisku zostala aj na rektoráte. 
V závere svojho vstupu kvestor opäť požiadal prítomných členov kolégia o vyslovenie súhlasu predložiť aktualizovanú prílohu č.1 – tabuľku 
predložiť AS STU.  
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UZNESENIE: 5.6/2024-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie prerokovaný materiál „Výročná správa o hospodárení za rok 2023“ na vedomie s udelením súhlasu 
predložiť AS STU aktualizovanú prílohu č.1 – tabuľku. 
 
 
K BODU 7:  Letná univerzita pre stredoškolákov 2024 
 
Prorektorka Vitková oboznámila v krátkosti prítomných o obsahu materiálu. Venovala sa časovému harmonogramu návštevy jednotlivých 
fakúlt. V tejto súvislosti informovala, že už boli v harmonograme zapracované pripomienky dekanov FEI a MTF. V prvom prípade sa jednalo o 
uvedený chybný časový údaj návštevy FEI. Rovnako sa zohľadnila pripomienka dekana MTF – jedná sa o presun návštevy fakulty zo štvrtka 
5.9.2024 na piatok 6.9.2024. 
 
UZNESENIE: 5.7/2024-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie predložený materiál Letná univerzita pre stredoškolákov 2024 s pripomienkami ohľadne  motivácie 
študentov – dobrovoľníkov (pror. Vitková) a zabezpečenia dostatočných ubytovacích miest (pror. Stanko). 
 
K BODU 8:  Účasť na veľtrhoch Gaudeamus v roku 2024  
 
Materiál uviedla prorektorka Vitková. V úvode sa však venovala téme odmeňovania študentov, ktorá sa dotýka predošlého i aktuálne  
prerokúvaného bodu. Podotkla, že zefektívnenie odmeňovania študentov, tak ako je spomínané rektorom v závere predošlého  
bodu, je potrebné riešiť v súčinnosti s dekanmi jednotlivých fakúlt STU. Rektorát nemá vyčlenené prostriedky na odmeňovanie študentov,  
odmeňovanie nie je možné vyplácať cez štipendijný fond, ktorý je jasne zadefinovaný, na aké účely je možné ho použiť. Odmeňovanie  
študentov – dobrovoľníkov sa rektorát snaží vykryť aspoň vecným odmeňovaním (mikiny s logom STU).  Preto považuje pror. Vitková za  
potrebné súčinnosť dekanov pri vyplácaní odmeňovania študentov – dobrovoľníkov. Aj napriek problémom s financovaním účasti  
participujúcich študentov na veľtrhoch z prostriedkov rektorátu, budú ešte overené možnosti ich financovania z úrovne rektorátu. 
Ďalej informovala i o tom, že vysoký počet študentov - dobrovoľníkov, ktorí sa často striedajú, nesie so sebou neskutočný administratívny 
nápor.  
Po vyslovení svojej požiadavky k dekanom prešla k samotnému bodu. Vychádzajú zo štatistiky návštevnosti z predošlého roku STU a vzhľadom  
na potrebu nevyhnutnej prezentácie STU sa naša univerzita zúčastní t.r. na dvoch nosných veľtrhoch Gaudeamus v Bratislave a v Brne , 
v overenom formáte a organizácií. Účasť v Brne bude čiastočne  hradená z prostriedkov projektu Plánu obnovy a odolnosti na podporu  
internacionalizácie, čím nastane určitá úspora nákladov pre STU. Podmienkou je však prezentácia STU, jej študijných programov v angličtine, čo  
prorektora Vitkova nepovažuje za problém. Pror. Vitkova v závere ešte upresnila pre prítomných informáciu, že POO zastrešuje 2 projekty  
s finančným krytím – 600 tis. € - audit; 450 tis. € - účasť na veľtrhoch (z tohto zdroja už bola časť FP čerpaná). 
 
UZNESENIE: 5.8/2024-KR 
Kolégium rektora berie predložený materiál Účasť STU na veľtrhoch Gaudeamus v roku 2024 na vedomie s pripomienkou rektora - prorektorka 
Vitková zorganizuje rokovanie k odmeňovaniu študentov – dobrovoľníkov za prítomnosti rektora – kvestora – zástupcu študentskej časti AS 
STU.  
 
K BODU 9: Projekt EULiST – ústna informácia o stave napĺňania merateľných ukazovateľov 
 
Materiál uviedla prorektorka Vitková. Svoju prezentáciu zamerala na význam projektu a aliancie EUliST pre STU a jej súčasti. Účasť našej 
univerzity v tomto nie len projekte, ale aj v aliancii je veľmi dôležitá. Ambíciou EÚ je, aby cez tieto projekty sa kreovalo 60 uznaných aliancií, 
ktoré budú špičkou európskeho vysokoškolského vzdelávania. Celkovo sa počíta s 500 univerzitami, ktoré budú zapojené do týchto aliancií 
a ktoré budú tvoriť 10% špičkových európskych univerzít. Vníma sa to, ako univerzity pre budúcnosť. 
Pre napĺňanie merateľných ukazovateľov, ale predovšetkým pre prospech fakúlt a ich pracovísk je podstatná aktívna spolupráca medzi 
konkrétnymi a cielene vybranými partnerskými inštitúciami, ako v oblasti výskumu, tak pedagogiky, so zámerom pre posilnenie synergie 
partnerských univerzít. Prorektorka požiadala dekanov o súčinnosť pri vytváraní priestoru na prezentáciu projektu EUliST v rámci fakúlt na 
Kolégiu dekana a o následné doplnenie požadovaných materiálov za fakulty, ktoré budú distribuované na fakulty od koordinátorky projektu 
pani Mgr. Gurskej prípadne Mgr. Klimáčka (kontakty sú uvedené priamo v materiály alebo web stránke STU). K dispozícii pre spoluprácu 
v rámci projektu je aj pror. Strémy (za oblasť výskumu a pror. Vitková zodpovedná za celý projekt). V úplnom závere prorektorka Vitková 
vyslovila želanie, aby k spoločným stretnutia na úrovni KD boli prizvaní aj pracovníci projektových útvarov fakúlt,  ktorí participujú na projekte 
EULiST. 
 
V mesiaci jún sa tiež počíta s návštevou rektora Technical University of Vienna. Témou stretnutia má byť prihraničný projekt v oblasti 
biotechnológií, prizvaný na stretnutie bude aj dekan FCHPT. 
 
prorektorka Vitková: 
Upresnila plánovaný termín návštevy univerzity v Hannoveri: 30.09. – 01.10.2024  (plánovaný odchod v nedeľu 29.09.2024).  
    
UZNESENIE: 5.9/2024-KR 
Kolégium rektora berie predložený materiál Projekt EULiST – stav napĺňania merateľných ukazovateľov na vedomie bez pripomienok. 
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K BODU 10: Informácia k VER 2026 (Verificatin of Excellence in Research   
 
Úvodné slovo mal prorektor Híveš, ktorý v krátkosti informoval o obsahu stretnutia k téme overovania excelentnosti vo výskume so štátnym 
tajomníkom. Následne požiadal kvestora o sprievodné slovo k pripravenej prezentácii. Po ukončení grémia predmetná prezentácia vo formáte 
powerpoint bude zaslaná všetkým členom KR. 
 
UZNESENIE: 5.10/2024-KR 
Kolégium rektora berie predloženú informáciu (prezentáciu) na vedomie bez pripomienok. K zodpovedaniu ďalších prípadných doplňujúcich 
otázok je dekanom k dispozícii prorektor pre vedu a výskum prof. Híveš. 
 
 
K BODU 11: Rôzne 
JUDr. Zajacová   

• na AS STU koncom mája boli vyhlásené voľby na 2 členov Správnej rady; ktorých volí AS STU - voľby budú 25.9.2024;  

• na predkladanie návrhov na kandidátov bola zverejnená výzva (pre senátorov do 28.6.2024); 
dekan FCHPT: 

• dotaz, či ubytovanie pre maloletých pre tento AR bolo vyriešené; do budúcnosti je potrebné venovať sa riešeniu ubytovania 
maloletých študentov, čo je v úzkom prepojení zodpovedania si otázky, či chceme alebo nechceme ukrajinských študentov na našich 
fakultách. V prípade, že áno – treba riešiť pre nich ubytovanie; 

• opätovne sa vrátil k prelínaniu 3 termínov (LU, Univerziáda, prezenčný zápis ukrajinských študentov – termín 5./6. septembra 2024) 
a s tým súvisiacimi dostatočnými kapacitami ubytovania; požiadal o záruku, že pre študentov, ktorí prídu na Slovensko kvôli 
prezenčnému zápisu na FCHPT bude mať fakulta zabezpečený potrebný počet miest na ubytovanie; 

• dotaz, či boli už STU pridelené nejaké finančné prostriedky na zvýšenie bezpečnosti (avizované na tlačovej konferencii MŠVVaM SR); 
či sa bude sa jednať o celouniverzitný projekt; či si to bude riešiť každá fakulta samostatne; 

reakcia prorektora Stanka: 

• po diskusii s fakultami budú maloletí študenti v tomto AR ešte ubytovaní; na základe získaných indícií otázku ubytovania maloletých 
do budúcna treba kontinuálne riešiť spolu s fakultami, nie všetky fakulty zdieľajú rovnaký názor v otázke zabezpečovania ubytovania;  

• k požadovanej záruke  dekana FCHPT – pror. Stanko  bude riešiť situáciu s ubytovaním s riaditeľom ÚZ ŠDaJ;  
reakcia rektora + kvestora k dotazu dekana FCHPT k prideleným FP na zvýšenie bezpečnosti:  

• celá záležitosť je v procese; suma na zvýšenie bezpečnosti bola STU pridelená vo výške 103 tis.€,  je to uvedené v Dodatku č.1 
k Metodike dotácie; musí sa počkať na dodatok k Zmluve o pridelení dotácie na rok 2024; ale pravidlá nie sú určené, je predpoklad, že 
rektorát to bude deliť medzi fakulty podľa ich veľkosti a počtu budov; 

Bc. Kušnír: 

• poukázal na problémy s ubytovaním maloletých – na ich často nevhodné správanie sa na internáte; podotkol, že už 2 roky sa touto 
témou zaoberá Ubytovacia komisia AS STU; riaditeľ ÚZ ŠDaJ už vypracoval k ubytovaniu maloletých študentov prvú štúdiu; 

dekan FaD: 

• informoval prítomných členov KR o „Noci architektúry a dizajnu“, ktorá sa uskutoční dňa 20.06.2024, so začiatkom o 16:00 na FaD – 
Cenou dekana; program na fakulte je plánovaný od 16:00 do 22:00; od 22:00 bude pokračovať afterparty na Šafárikovom námestí; 
záujemci sú srdečne pozvaní; 

 dekan FEI: 

• zopakoval svoju vznesenú písomnú pripomienku adresovanú kvestorovi, týkajúcu sa parkoviska medzi FEI a FIIT; kto je správca 
parkoviska? 

reakcia kvestora: 

• v princípe všetky parkoviská patria STU; dôležité je, kto sa o parkovisko stará, ten je správca parkoviska; v tomto prípade ide 
o dohodu medzi FEI a FIIT; ako príklad uviedol vnútroblok medzi tromi fakultami; 

• kvestor nemá znalosť o dokumente, ktorý by tento problém správcovstva parkoviska explicitne riešil;  
dekan FIIT: 

• k téme parkoviska informoval, že FIIT dostala písomne do správy budovu a parkovisko, o ktoré sa má FIIT ako správca starať; ( na 
základe tejto informácie bol dekan bol požiadaný, aby tento dokument dohľadal a predložil k nahliadnutiu); 

dekan SvF: 

• požiadal kvestora o právne doriešenie bloku A – delimitácia troch podlaží 
dekan MTF: 

• informoval, že k 30.06.2024 odchádza tajomníčka MTF do dôchodku a požiadal dnešným dňom presmerovať e-mailovú 
korešpodenciu adresovanú tajomníkovi fakulty na e-mailovú adresu dekana (tajomníčka si už čerpá dovolenku); 

Ing. Reháková: 

• Informácia o návrhu zákona č. 179/2021 Z.z. o vzdelávaní dospelých v pripomienkovom konaní;  

• Vysoké školy budú s predpokladom od 1.1.2025 môcť poskytovať Mikroosvedčenia (Mikrokredity) pre celú populáciu od 16 rokov 
v rámci upskilling a reskilling systému;  
Akreditácia takýchto študijných programov bude súčasťou práv VŠ v rámci inštitucionálnej akreditácie podľa zákona č. 269/2018 Z.z. 
(SAAVS pripraví doplnok štandardov pre vnútorný systém);  
Vzdelávací program, ktorý vedie k získaniu mikroosvedčenia, má mať rozsah najmenej 1 kredit (podľa ECTS aspoň 25 hodín 
vzdelávania); „Kredit získaný v rámci vzdelávacieho programu vedúceho k získaniu mikroosvedčenia môže/nemusí  vysoká škola 
uznať v rámci vysokoškolského vzdelávania.“  

• Odkaz na návrh zákona: https://www.slov-lex.sk/legislativne-procesy/-/SK/LP/2024/179   

https://www.slov-lex.sk/legislativne-procesy/-/SK/LP/2024/179
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reakcia rektora: 

• konštatoval, že informácia Ing. Rehákovej je veľmi zaujímavá a treba sa pripraviť pre túto atraktívnu oblasť; vyjadril presvedčenie, že 
každá z fakúlt má určite možnosť čo ponúknuť; vyzval prítomných dekanov, aby si získanú informáciu prebrali so svojimi 
manažérskymi tímami; aby iniciovali spoločné stretnutie s Ing. Rehákovou; výzvu rektora doplnila Ing. Reháková – v koordinácii 
s prorektorom Stankom zorganizuje zasielanou pozvánkou spoločné stretnutie; 

reakcia prorektora Híveša: 

• doplnil informáciu, že je dobré už v súčasnej dobe zamýšľať sa nad štruktúrou ŠP resp. študijných predmetov a dávať ich do blokov; 
čím je možnosť vyhnúť sa pri získaní mikrokreditov extra výuke;   

prorektor Strémy: 

• krátka informácia o ratingovom hodnotení univerzít; postúpili sme vo všetkých ukazovateľoch, okrem jedného ukazovateľa - 
reputácia; STU postúpila o 50 miest v rebríčku (t.č. sme na rozhraní 1000); kam budú smerovať ďalšie kroky našej univerzity – k tomu 
bude zorganizované spoločné stretnutie všetkých zainteresovaných (predpoklad – september 2024);  

• druhá informácia – inovácie- start-up; črtá sa možnosť prílivu investícii pre naše výskumné skupiny zo strany privátneho sektoru; 
možno by sme mohli vytvoriť aj start-up s privátnym sektorom pri našej univerzite;  

reakcia pror. Híveša k informácii pror. Strémyho: 

• ako univerzita sme hodnotení v rebríčkoch, kde sa nám prisudzujú výstupy čo sa týka publikácií; neustále, tí čo publikujú a udávajú 
afilácie neuvádzajú správny názov našej univerzity. Kolegyňa Rešetová urobila 21 výstupov s výsledkom, že 3558 výstupov autorov 
STU, ktorí neboli pod našou afiláciou prelinkovala – čo predstavuje asi 15 %. Apel prostredníctvom dekanov fakúlt – je potrebné 
dodržiavať Smernicu č.1/2016 o jednotnom uvádzaní adries pracoviska; ako prvé sa uvádza názov univerzity a až potom nasleduje 
názov pracoviska;   

prorektor Stanko: 

• informoval o možnosti selekcie nedostatkových technických študijných programov, ktoré si môžu dekani dotknutých fakúlt  zvoliť 
v dokumente, ktorý im bol zaslaný emailom; 

 
Rektor ukončil 5. zasadnutie KR STU poďakovaním sa prítomným za účasť a kultivovanú a podnetnú diskusiu. 
 
Plánované termíny najbližších zasadnutí: 
 

September 
11.09.2024 

KR STU 09:00  

PAS STU 13:00  

16.09.2024 
Sláv.otvorenie 

AR+Dr.h.c. 
10:00  

25.09.2024 
 V STU - Výjazdové 

zasadnutie FCHPT STU 
09:00  

AS STU 13:00  

 
 
Zapísala:  14.06.2024      Zápisnicu overil:  
Ružena Gogorová, Mgr. v.r.      prof. Ing. Ján Híveš, PhD., v.r. 
v zast. kancelárky STU       prorektor STU 


